
Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 19. nov. 2008 
 
 
Til stede: Mads, Bo, Ib, Laila og Anders 
 
Laila orienterede om mødet i Ærtebjerggårdsvej / kontaktudvalget d. 13. nov 2008. 
Referat fra mødet blev udleveret til bestyrelsen. 
 
Det blev vedtaget at vi fremover melder grundejerforeningen ind i Borgerforeningen Allesø, 
Næsbyhoved-Broby og Skovshøjrup for at få max. indflydelse.2 
 
Vi diskuterede mulige arrangementer til næste halvår og følgende blev vedtaget: 
Vandretur søndag d. 4. jan 2009 kl. 13.00 –  ”Lær dit nærområde at kende” – turguide Ib. 
Fastelavn søndag d. 22. febr. 2009 kl. 14.00 – tøndeslagning, sodavand, boller og kaffe. 
 
Vedr. opsætning af bænke på fællesarealet vil Laila spørge Vagn Riber om han er interesseret i at 
være en del af projektet. 
 
Mads sørger for oprettelse af en hjemmeside i grundejerforeningens regi, hvor man kan informere 
om aktiviteter m.m. 
 
Vi vil prøve at holde stien langs Stavis Å, fra fællesområdet til Jernalderlandsbyen, nedtrampet 
(åben). 
 
Vi skal have renoveret stierne mellem Anneksvænget og Chr. Lehnsvænget med perlesten når det 
bliver forår. Anders undersøger prisen pr. m3 
 
Næste møde afholdes torsdag d. 8. jan 2009 kl. 19.00 hos Laila. 
 
 
Referat: Anders 

 
 


